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表 5 電協金申請人自我聲明書 Applicant’s DAF self-declaration 
 

本申請人申請海能風力發電股份有限公司專案型電協金，茲聲明如下：The applicant declares the 
following as part of the application for the Formosa 2 For-application Development Assistance Fund: 

Item 聲明事項 Declaration item 
是(打Ｖ) 

YES 

否(打Ｖ) 

NO 

1 

本申請人之營業或事業活動不符合相關登記或立案法規規定 

The business or business activities of this applicant do not comply with 

relevant registration or filing regulations. 

  

2 

本申請人是再生能源發電業或科技業背景之組織、或其利害關係人 

The applicant is an organization with a background in the renewable 

energy power generation industry or technology industry, or its 

stakeholders. 

  

3 

本申請人是主管機關桃竹苗大矽谷計畫之受益對象、或具有該等產

業背景之人、或其利害關係人 

The applicant is a beneficiary of the Taoyuan-Hsinchu-Miaoli Greater 

Silicon Valley Project, or a person with such industry background, or are 

stakeholders. 

  

4 

本申請人擬辦理之活動或計畫有違能源政策白皮書、電業法及再生

能源發展條例立法精神 

The activities or projects proposed by this applicant are contrary to the 

legislative spirit of the Energy Policy White Paper, the Electricity Act, and 

the Renewable Energy Development Act. 

  

5 

本申請人之代表人或負責人是海能風力發電股份有限公司之利害關

係人、或利害關係人編制內員工、或該員工之三等親以內親屬 

The representative or responsible person of this applicant is a stakeholder 

of Formosa 2 Wind Power Co., Ltd., or an employee on the staff of a 

stakeholder, or a relative within the third degree of such an employee. 

  

6 

本申請人已有或將有支付前項關係人佣金、比例金、仲介費、後謝

金或其他不正利益為條件，促成本次申請案成立之情形 

The applicant has or will have to pay commissions, proportional fees, 

intermediary fees, post-payments or other improper benefits to the 

stakeholder mentioned in the preceding paragraph to facilitate the approval 

of this application. 

  

7 

本申請人之代表人或負責人是海能風力發電股份有限公司編制內員

工本人、或員工之三等親以內親屬 

The representative/responsible person of the applicant is an employee of 

Formosa 2 Wind Power Co., Ltd., or a relative of the employee within the 

third degree. 

  

8 

本申請人已有或將有支付前項人員佣金、比例金、仲介費、後謝金

或其他不正利益為條件，促成本次申請案成立之情形 

The applicant has or will have to pay commissions, proportional fees, 

agency fees, post-payments or other improper benefits to the person 

mentioned in the preceding paragraph to facilitate the approval of this 

application. 
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9 

本申請人為辦理活動，所洽合作對象是政府採購法第 103 條第 1 項

之拒絕往來廠商 

The partner of the applicant for this activity is a vendor that has been 

prohibited under Article 103-1 of the Government Procurement Act. 

  

10 

本申請人已有或將有以其他人名義，為了舉辦同一活動，而重複向

海能風力發電股份有限公司申請電協金補助之情事 

The applicant has or will repeatedly apply for Development Assistance 

Fund subsidies from Formosa 2 Wind Power Co., Ltd. in the name of 

another person for the purpose of organizing the same event. 

  

11 

本申請人無法確保自己及其代表人、負責人、員工及任何受其指揮

監督之人，就申請計畫之執行方式，遵守電協金管理章程規範 

The applicant cannot ensure that it, its representatives, responsible 

persons, employees and anyone under its command and supervision will 

comply with the Development Assistance Fund Account Management 

Charter during the execution of the application plan. 

  

附 

註 

1. 以上項目有答「是」或未答者，不得申請電協金補助；其申請者，審核不予通

過。 

Those who answered “yes” or did not answer the above items are not allowed to apply for 

the Development Assistance Fund subsidy. their applicants will not be approved for 

review/approval. 

2. 聲明書內容不實者，審核不予通過；倘已審核通過並匯款，本公司應依公告第 3

條規定辦理。 

If the content of the declaration is untrue, the review/approval will not be approved; if 

the review/approval has been approved and the payment has been made, this Company 

shall handle it in accordance with Article 3 of this Announcement. 

申請人名稱：Applicant’s name: 

申請人圖示或附文字圖示：Applicant’s logo 

or logo with text: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

申請人章及代表人/負責人章：Applicant and 

the representative/responsible person’s seal: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

中華民國____年___月___日 


